

MIMOS model inovasi terbaik

» Duduki tangga keenam PCT bukti agensi dapat pengiktirafan

Oleh Norfatimah Ahmad
tim@bh.com.my

► Kuala Lumpur

Pencapaian pusat penyelidikan dan pembangunan negara, MIMOS Berhad menduduki tangga keenam senarai Triti Kerjasama Paten (PCT), meletakkannya sebagai model terbaik dalam usaha membudayakan inovasi cemerlang.

Timbalan Perdana Menteri, Tan Sri Muhyiddin Yassin, berkata ia adalah satu pencapaian membanggakan kerana penyelidikan tahun lalu itu dikeluarkan oleh Pertubuhan Harta Intelek Sedunia (WHO).

Budaya inovasi cemerlang

“Pencapaian itu membuktikan MIMOS terus dapat berperanan sebagai satu model yang baik dalam usaha membudayakan inovasi cemerlang.

“Kerajaan juga menyambut baik usaha dan pendekatan pemindahan teknologi MIMOS kepada 40 penerima teknologi dan seterusnya membangunkan produk serta perkhidmatan inovatif menggunakan landasan teknologi yang dibangunkan pusat itu,” katanya berucap di majlis Anugerah Berprestij MIMOS 2013 - Mengiktiraf Kecemerlangan Inovasi Universiti dan Industri Pengkomersialan di sini, malam tadi.

Muhyiddin yang juga Menteri Pendidikan menganggap kejayaan pemenang anugerah gabungan penggabungan penjana ilmu dan inovasi untuk memajukan ekonomi berasas pengetahuan.

Penerima anugerah ber-

prestij itu adalah Dr Zahidah Zulkifli daripada Fakulti Sains Komputer dan Teknologi Maklumat, Universiti Malaya; Dr Afnizanafaizal Abdullah (Kecerdasan Buatan dan Bioinformatik Kumpulan (AIBIG), Fakulti Perkomputeran Universiti Teknologi Malaysia); dan Dr Muhammad Zaini Ahmad (Fakulti Teknologi dan Sains Maklumat, Universiti Kebangsaan Malaysia).

Dr Teoh Wei Lin (Pusat Pengajian Sains dan Matematik, Universiti Sains Malaysia) serta Dr Salfarina Abdullah daripada Jabatan Kejuruteraan Perisian dan Sistem Maklumat Fakulti Sains Komputer dan Teknologi Maklumat, Universiti Putra Malaysia.

Dua lagi penerima ialah Penyelidikan Pembangunan MIMOS iSDP 3.0 untuk kategori harta intelek dan Dagang Net Technologies Sdn Bhd bagi kategori pengkomersialan.

Muhyiddin berkata, kerajaan menganggap kerjasama antara universiti tempatan dengan MIMOS dan institusi penyelidikan awam serta industri dapat menjana secara lebih efektif hasil R&D mengikut keperluan dan kehendak pasaran.

Ucapan Deepavali

Sementara itu, Muhyiddin berharap Pesta Cahaya yang disambut masyarakat beragama Hindu esok, dijadikan sebagai penyuluh kepada segala kegelapan yang menghalang perpaduan antara kaum di negara ini.

Beliau berkata, kehidupan yang harmoni atas dasar toleransi sememangnya amat penting dalam negara pelbagai kaum seperti Malaysia.

“Harapan saya sinar yang muncul daripada kegelapan memberi lebih semangat untuk kita menghadapi segala cabaran mendatang dengan penuh keyakinan dan kekuatan bagi mencapai segala harapan dan impian,” katanya.



Muhyiddin bergambar dengan penerima anugerah sempena majlis Anugerah Berprestij MIMOS 2013.

[FOTO YAZIT RAZALI/BH]